
دو گزینه جدید برای 
جذب مهاجم خارجی
بعد از ناکامی باشگاه 

پرسپولیس در راه 
جذب کاسیانو دیاز که 

ظاهراً این مسأله یحیی 
گل محمدی را بسیار 

عصبانی کرده حالا 
سرمربی پرسپولیس 

اعلام کرده همین 
دیروز )دوشنبه( نام 

دو گزینه خارجی دیگر 
را برای خط حمله اش 

مطرح کرده که قاعدتاً 
جذب آنها هم زمان 

زیادی خواهد برد.
البته یحیی تأکید کرده 

که به باشگاه در این 
خصوص اولتیماتومی 
نمی دهد اما از شرایط 
راضی نیست: »روز به 
روز به شروع بازی ها 

نزدیک می شویم. 
دو، سه هفته است 

که بحث انتقال پول 
را مطرح می کنند. ما 

نیاز داریم که بازیکن 
کنار ما باشد و با تیم 

هماهنگ شود. هرچه 
به شروع مسابقات 

نزدیک می شویم، بدون 
شک شرایط سخت تر 

می شود.«
گل محمدی در قبال 

انتقادهایی که به 
خاطر بازگرداندن 

تمیروف هم مطرح 
شده، دفاعیه ای 

مفصل دارد: »اینکه 
خیلی راحت در مورد 
یک بازیکن اینگونه 

صحبت می شود خیلی 
درست نیست. شما 

هزینه هایی که ما برای 
جذب بازیکن خارجی 

کرده ایم را بررسی 
کنید. ما سه بازیکن 
جذب کردیم و کمتر 

از 340 هزار دلار شد. 
ضمن اینکه شرایطی 

داشتیم که هم پنجره 
ما بسته بود و هم فقط 

می توانستیم بازیکن 
آزاد بگیریم. در آن 

شرایط براساس نیاز 
تیم، بازیکن گرفتیم. 

تمیروف تا جایی که 
می توانست انرژی 

گذاشت و برای تیم بازی 
کرد. شرایطی که ما برای 

جذب بازیکن داشتیم 
را خیلی ها نمی دانند یا 
خودشان را می زنند به 

ندانستن. تمیروف با 
باشگاه قرارداد دارد. 
ضمن اینکه ما هنوز 
دنبال جذب بازیکن 

خوب خارجی هستیم، 
اما بحث انتقال پول و 
منابع مالی در باشگاه 

مطرح است و دست 
ما را برای جذب بازیکن 

بسته است.«

ZOOM

 گل محمدی: فصل قبل 9-8 بار بحث اعتصاب بود 
که یک بار هم رسانه ای نشد

گزینه پیشنهاد می دهم 
درویش گنگ حرف می زند

در مورد نقل و انتقالات 
پرسپولیس چه صحبتی دارید؟

مــا شــروع خوبــی داشــتیم امــا بــه طــرز 
عجیبــی متوقــف شــد. هنــوز در دو ســه 
پســت بایــد بازیکــن جذب کنیــم. روند 
یارگیری مــان خیلــی کنــد پیــش می رود 
و هنــوز اتفــاق خاصــی متأســفانه رخ 

نــداده اســت.
آیا توصیه ای شده که جذب 
بازیکن متوقف شود یا خیر؟

نمی دانــم چه اتفاقی رخ داد. من گزینه 
پیشــنهاد کــردم و هیــچ تلاشــی بــرای 
عقــد قــرارداد بــا این گزینه انجام نشــد. 
در جلســه ای کــه بــا درویــش داشــتم 
وی خیلــی گنــگ و مبهــم در مــورد ایــن 

موضــوع صحبــت کــرد.
گفته می شود پرسپولیس 

سال هاست که در جذب یک 
مهاجم دچار مشکل است.

امــروز )دوشــنبه( هــم دو بازیکــن بــه 
لیست اضافه کردم که جذب شوند اما 
هنوز روی این دو بازیکن چند روزی کار 
خواهنــد کرد. مهاجمی که خودتان هم 
می شناســید را مدتی اســت که پیگیری 
می کنــم، امــا درویش می گوید مشــکل 

انتقــال پــول به پرتغــال را داریم.
پس باشگاه های دیگر چطور خیلی 

راحت پول منتقل می کنند؟
ایــن ســؤالی اســت که مــن نباید پاســخ 
بدهــم. رونــد یارگیــری مــا به صــورت 
عجیــب و غریبــی متوقف شــده اســت.

تعیین تکلیف دستیاران تان چه شد؟
من با دو نفر صحبت کردم و طی روزهای 

آینده با یکی از آنها به توافق می رســیم.
گفته می شود قرار است شما به 

تیم ملی بروید؟
هیــچ صحبتــی بــا مــن نشــده اســت. 
پیشــنهادی هــم در این خصــوص داده 
نشده است. برای هر مربی یک افتخار 
اســت که بتوانــد مربی تیم ملی باشــد. 
ایــن موضــوع بــرای همــه مربیــان یــک 
افتخــار بــزرگ اســت امــا هیــچ صحبتی 
بــا مــن نشــده اســت. اگــر صحبتــی هم 
بشــود من با پرســپولیس قرارداد دارم.
کریم باقری گفته فشارهای فضای 

مجازی موجب تغییر مربیان 
پرسپولیس شده؟

اتفاقاتــی کــه رخ داد بی تأثیــر نبــود. 
متأســفانه جریانــات و جــو خیلــی بــدی 
بــرای ایــن دوســتان راه افتــاد. بارهــا 
گفتــه ام کــه ایــن جریان ها توســط افراد 
غیرپرسپولیســی کنتــرل می شــود. من 
خودم فعالیت زیادی در فضای مجازی 
نــدارم، امــا وقتــی شــرایط را بررســی 
می کنم حدود 70 یا 80 درصد نظرات را 
پیج هــای فیک غیرپرسپولیســی مطرح 
می کنند. باید هوشــیارتر باشیم و دقت 
بیشتری داشته باشیم. اگر برنامه ریزی 
درســتی داشــته باشــیم، باید بگویم که 
بخــش بیشــتری از ایــن فضــا در اختیار 
خودمــان اســت و نبایــد اســیر ایــن جــو 
شــویم. فضــای مجــازی در روزهــای 

اخیــر روی خیلــی از تصمیم گیری ها اثر 
می گــذارد و بایــد خیلــی کنتــرل شــده با 

آن برخــورد کــرد.
درباره اظهارات حسن عباسی چه 

نظری دارید؟
تا زمانی که آن صحبت ها مطرح نشــده 
بــود، مــن نــام آن فــرد را هــم نشــنیده 
بودم. متأسفانه خیلی بی ادبانه نسبت 
بــه این موضــوع اظهارنظر شــد. فوتبال 
فضایی شــده که برخی ها با صحبت در 
مــورد آن خودشــان را بــزرگ می کننــد و 

نامشــان ســر زبان هــا می افتد.
در مورد مسائل مالی باشگاه 

و نارضایتی برخی بازیکنان هم 
صحبت می کنید؟

از تعهــدات عقــب هســتیم. نمی خواهم 
در شــروع فصــل در مــورد مشــکلات 
مالــی صحبــت کنــم. مشــکلات زیــادی 
داریــم، امــا امیــدوارم کــه خیلــی ســریع 
ایــن مشــکلات حــل شــود. در اولیــن 
جلســه ای کــه بــا درویــش داشــتم از وی 
قــول گرفتــم کــه امســال مثــل پارســال 
نباشد. سال گذشته خیلی اذیت شدیم 
و شــاید درست نباشد، اما 8-9 بار بحث 
اعتصــاب بــود که البته یک بار رســانه ای 
شــد. امســال هم از شــروع فصــل اتفاق 
خاصــی رخ نــداده اســت، امــا از درویش 
می خواهــم کــه نســبت بــه ایــن مســائل 
توجه بیشــتری داشــته باشــد. بازیکنان 
هم در شــرایط ســخت اقتصــادی کنونی 

مشــکلات زیــادی دارنــد.

گزینه های مربی 
خارجی اند یا داخلی؟

یکــی از مــواردی کــه هــواداران 
تــا  بشــدت دنبــال آن هســتند 
تکلیفــش مشــخص شــود، بحــث 
دســتیار اول گل محمــدی اســت. 
دیــروز یحیــی در مصاحبــه خــود 
اعــلام کــرد بــا دو نفر صحبــت کرده 
و طی روزهای آینده با یکی از آنها به 
توافق می رســد. البته یحیی نگفت 
ایــن گزینه هــا داخلــی هســتند یــا 
خارجی. طی روزهای اخیر که بحث 
گزینه هــای خارجی مطــرح بود رقم 
بــالای درخواســتی آنهــا، فضــا را بــه 
ایــن ســمت بــرد کــه شــاید یحیــی 
دوبــاره بــه گزینه هــای داخلــی فکر 
کــرده و نفــرات جدیــدی کــه از آنهــا 
خبــر داده انــد هــم ایرانی هســتند.

 
تأسف یحیی از 

اتفاقات تیم ملی
گل محمــدی در خصوص خاتمه 
ر اســکوچیچ در تیــم ملــی  کا
فوتبال و دو دســتگی در تیم ملی 
گفت: »متأسفانه اتفاقات خیلی 
بــدی بــرای فوتبــال ما افتــاد. این 
جریانــات زیبنــده فوتبــال ایــران 
نبــود. فکــر می کنــم مدیریــت 
خوبی در این بخش نشده است. 
از اتفاقاتــی کــه بــرای تیــم ملــی 
کشورم رخ داده تأسف می خورم، 
اما همچنان برای تیم ملی آرزوی 

موفقیــت می کنــم.

 جلسه درویش 
با خلیلی

محســن خلیلی دیروز در نشستی 
بــا رضــا درویــش شــرکت کــرد. 
مدیرعامل باشگاه و مدیر آکادمی 
باشــگاه در ایــن جلســه دربــاره 
اقدامــات و برنامه هــای انجــام 
شــده و در دســت اقــدام تیم هــای 
پایــه پرســپولیس در حــوزه نقــل 
و انتقــالات، اردوهــا و بازی هــای 
تدارکاتی و برنامه های آماده سازی 
تــا شــروع مســابقات و امکانــات 
فراهم شــده و مــورد نیاز مجموعه 
تیم هــای پایــه، ارائــه گــزارش و 

تبــادل نظــر صــورت گرفــت.

بابایی و هاشم نژاد 
در لیست نبودند

پیمــان بابایــی بــه اســتقلال رفــت 
و محمــد هاشــم نژاد کــه گفتــه 
می شــد بــه پرســپولیس پیوســته 
دیــروز با تراکتور قرارداد بســت. با 
این حال دیروز یحیی گل محمدی 
صراحتــاً اعلام کرد این دو بازیکن 

در لیســتش نبوده انــد.

 کریم هم 
امپراتور شد

دیــروز حــدود هــزار تماشــاگر در 
ورزشــگاه شــهید کاظمــی حاضــر 
شــدند و تمریــن را تماشــا کردند. 
تمریــن نوبت صبح سرخ پوشــان 
بــه انجــام تمرینــات بدنســازی 
اختصــاص داشــت، بــه همیــن 
دلیــل تمریــن نوبــت عصــر بــه 
کتیکــی تخصیــص  رهــای تا کا
یافــت. هــواداران پرســپولیس 
کریــم باقــری را بــا لقــب امپراتــور 
تشــویق کردنــد کــه ایــن لقــب 
یــن بــرای یحیــی  را پیــش از ا
گل محمــدی بــه کار می بردنــد.

کمک بدنساز ایرانی!
دیــروز یک مربــی بدنســاز ایرانی 
بــه عنوان کمــک مربی در تمرین 
پرســپولیس حاضــر شــد و بــه 
لوســادا مربی بدنساز کمک کرد. 
همچنیــن علیرضــا ابراهیمــی و 
وحیــد امیــری در تمریــن عصــر 
غایــب بودند و فرشــاد فرجی هم 
بــا همــان بانــداژ ســر کار می کرد.

بعد از احســان پهلوان و ســعید اقایی احتمالاً رضا اسدی هم به فولاد خواهد 
رفــت. بــا وجــود اینکــه دیــروز یحیی گل محمــدی اعلام کــرد توافقــی بین این 
بازیکــن و پرســپولیس امضــا نشــده امــا گفتــه می شــود کار حضور اســدی در 
فولاد تمام شــده و او دیگر به پرســپولیس باز نخواهد گشــت. اســدی قبلاً به 
پیشــنهاد فولاد و مس پاســخ منفی داده بود. مس به جای او فرشــید باقری 

را جــذب کــرد امــا حــالا فولاد این هافبــک را به خدمت گرفته اســت.

بالاخره تکلیف علیرضا ابراهیمی مشخص شد و این بازیکن از پرسپولیس 
جــدا خواهــد شــد. دیروز یحیی جدایی ایــن مدافع را اعلام کرد: »قرار شــد 
وی بــه تیــم دیگــری ملحق شــود و احتمالاً این جابه جایــی به صورت قرضی 
خواهد بود. از وی بابت فصل خوبی که در کنار ما بود هم تشکر می کنم.« 
به نظر می رسد ابراهیمی به نساجی خواهد رفت تا زیر نظر حمید مطهری 

کار کنــد چــرا که او نیاز به مدافع میانی دارد.

علیرضا ابراهیمیرضا اسدی

قرضی می روداو هم به فولاد می رود؟

 zخبر

یحیی در تمجید از ســیدجلال و حضورش در کادر فنی گفت: ســید پرافتخارترین 
بازیکــن لیــگ برتــر اســت و مــن خــودم چندیــن ســال افتخــار داشــتم که بــا او کار 
کــردم. فکــر می کنــم او تصمیــم درســتی گرفــت و با توجه بــه کاریزمــای خوبی که 
دارد هــم می توانــد بــه تیــم مــا کمــک کنــد و هــم در آینــده بــه مربی بزرگــی تبدیل 
شــود. هــر چقــدر از وی تعریف و تمجید کنیم کم اســت، اما حضــور وی در کنار ما 

واقعــاً قــوت قلب زیــادی برای همه ما اســت.

سیدجلال حسینی

تصمیم درستی گرفت

سه شنبه  21 تیر 1401  سال بیست و ششم  شماره 7078  

از کمپ سرخ
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یحیــی گل محمــدی دیــروز بالاخــره مصاحبــه کــرد تا درباره شــروع تمرینات، نقــل و انتقالات و دیگــر موارد مربوط به پرســپولیس 
صحبــت کنــد. او در حاشــیه تمریــن دیــروز پرســپولیس در صحبت هــای مقدماتــی اش گفــت: هفتــه گذشــته فــاز اول تمرینات را 
شــروع کردیــم و بــا بازیکنــان جدیــد اســتارت زدیم. یک بــازی تدارکاتی هم با امیدهای خودمان داشــتیم. شــرایط بازیکنان از نظر 
آمادگــی جســمانی خــوب بــود و همــه بــا انگیــزه و تــاش زیاد تمرینــات را دنبــال می کنند تا برای یــک رقابت ســخت در لیگ آماده 

شــوند. امیــدوارم بتوانیــم با آمادگی کامل وارد مســابقات شــویم.

اعتراض شدید یحیی به لغو اردوی ترکیه و عدم برداشت از پول بورس

چرا تبعیض؟ باشگاه دیگر همه 
مطالباتش را تسویه کرده

از دو روز قبل اخباری درباره لغو اردوی تدارکاتی پرســپولیس 
در ترکیــه شــنیده می شــد کــه ظاهراً صحــت دارد. مســأله ای 
کــه بــا واکنــش تند یحیی گل محمــدی مواجه شــد: »برخی ها 
بحث تیم های خصوصی و دولتی را مطرح می کنند؛ چه فرقی 
می کنــد؟ بــه هــر حــال ارز از کشــور خــارج می شــود. اینگونــه 
نباشــد کــه جلــوی مــا را بگیرند و اجــازه ندهند از کشــور خارج 
شــویم، چــون ایــن اتفاق بــرای هر تیمی در ســطح جهــان نیاز 
اســت. ایــن کار یــک تصمیم گیــری بــد در فوتبــال اســت. این 
همــه در فوتبــال هزینــه می شــود. اگر شــرایط کمــپ تمرینی 
و بــازی تدارکاتــی خــوب در کشــور داشــته باشــیم مجبــور بــه 
خــروج از کشــور نیســتیم. کــدام کمــپ تمرینــی خــوب را در 
کشــور داریــم؟ اردوهــای پیــش فصــل لازمــه تمــام تیم هــای 
دنیــا اســت. اینکــه روی هوا تصمیم می گیرند تیمی از کشــور 
خــارج نشــود کــه ارزی بیرون نــرود، خیلی غیر حرفــه ای و غیر 
کارشناســانه اســت. خبرنــگاری گفــت وزارت ورزش اعــلام 
کــرده مــا هیچ توصیــه ای برای برگــزاری اردوهای ســرخابی ها 
نداشــته ایم. یحیــی جــواب داد: »مــن نمی دانــم! پــس چرا ما 
نتوانســتیم بــه ترکیه برویم؟ باشــگاه خصوصی شــده که این 
مشکلات برطرف شود. پول بورس در حساب باشگاه است، 
اما ما نمی توانیم برداشت کنیم. سؤال من این است که چرا 

ایــن پــول فقــط برای ما قفل اســت و آن تیم دیگر مشــکلی در 
ایــن رابطــه ندارد؟ تیم دیگر تمام تســویه حســاب های قبل و 
بعــدش را انجــام داده، امــا ما هنــوز نتوانســته ایم بدهی های 
گذشــته را تســویه کنیم. تناقض هایی بین دو تیم وجود دارد 
کــه واقعــاً عجیــب اســت. باشــگاه ما باید شــرایط مشــابهی با 
باشــگاه مقابــل داشــته باشــد، چــون هــر دو دولتــی بودنــد و 
خصوصــی شــدند و بــه بورس رفتند. اگــر می توانند هر دو تیم 
از این منبع درآمد داشــته باشــند که خوب اســت، اما اگر قرار 
اســت یکی ســود ببرد و دیگری نتواند اســتفاده کند فایده ای 
ندارد. نمی دانم این تبعیض برای چیســت. این ســؤال بزرگی 

اســت که متأســفانه هیچ کس هم پاســخگو نیســت.«
ســرمربی پرســپولیس در مــورد اینکــه مشــکل هــواداران این 
اســت کــه تیم هایــی همچــون نســاجی و اســتقلال می تواننــد 
برونــد، امــا پرســپولیس نمی توانــد بــرود، گفــت: »چطــور آنهــا 
5-4 بازیکــن 600-500 هــزار دلاری می گیرنــد؟ از کجــا پول آنها 
را تأمیــن می کننــد؟ بــه مــا کــه می رســد می گوینــد منبــع مالی 
نداریــم. پــس چــه زمانــی قرار اســت ایــن منبع برای مــا هم باز 
شــود؟ مگر پول در حســاب های هر دو باشگاه نیست؟ چطور 
یک باشــگاه می تواند برداشــت کند و دیگری نمی تواند؟ واقعاً 

نمی دانــم چــه بگویم.«


